
 

Hønefoss-Øst Rotaryklubb 

 

 

 

Peismøte i komité for samfunnstjenstekomite tirsdag 20.02.2024 

 

Møte avholdt hos: Ove Erik Helgesen, Hønefoss 

Til stede: Thor Andersen, Arne Berg, Endre Erlandsen, Ragnar Nøkleby, Tove Mjøen Eilertsen, og Ove 

Erik Helgesen 

Meldt forfall: Jan Helge Østlund, Steen Blach Sørensen 

 

1. Forslag til møteprogram: 
Gjentar det vi hadde som sist, se til arkivet: 

• Omvisning på Ringerike Vgs. (Ragnar). 

• Etterforskere ansatt i bankene som tar seg av hvitvasking. (Arne) 

• Hønefoss By v/Linn Hallum (Jan Helge) 

• Den nye ordfører Runar Johansen (Jan Helge) 

• Jørgen Moe ny i RNF (Jan Helge) 

• Foredrag om filmen om Partnair ulykken som nå går på Viaplay (Jan Helge) 

• Norges største barneskole på Fjellhamar (Steen) 

• Forslag fra fjorårets komite. 

 

2. Club Visioning: 
 

• Vi føler dette at dette går bra, med de prosjektene vi jobber med. Hvor står 

klubben p.t. 

 

3 Deltagelse på Ringerikesdagen 31.08.24 
 

• Vi stiller oss avventende til dette, litt skeptiske om dette rekrutterer nye 

medlemmer. 

 
 

http://honefoss-ost.rotary.no/no/arshjulet


4 Medlemskap i RNF (Ringerike Næringsforening): 

 

Svein Eystein har sendt dette innspillet til peismøtet: 

Det nærmer seg peismøte og jeg har en tanke jeg kunne tenke meg å diskutere. 

Rotary er jo en yrkesorganisasjon, det vil si Yrke er begrunnelsen for start av Rotary.  

 

Ringerike Næringsforening er jo også en Yrkesorganisasjon. De tar inn foreninger 

som medlem. Dersom vi skulle velge et medlemskap så vil det pr i dag koste Kr 

3 470,- årlig. 

 

Er det en ide at et par av oss tar et møte med Jørgen og Christian i RNF for å se på 

mulighetene for samarbeid? Kanskje vi kan få til ting som er til nytte for RNF og oss 

og som i heldigste fall kunne bidra til å betale kontingenten? 

 

Fint om dere tar en foreløpig diskusjon på peismøtet. Vi tar også denne saken opp 

på presidentens møte. 

 

Vi er åpne for å ta et møte med Jørgen og Christian. 

 

 

5 Eventuelt: 

 

Vi har et forslag til RYLA kandidat, hun heter Elise Andreassen Johnsrud, er 26 år og kommer fra 

Åsa. Har studert fysioterapi i Trondheim, og har flyttet hjem til Hønefoss etter 6 år. Er utdannet 

fysioterapeut og jobber per i dag som barnefysioterapeut i kommunen.  

 

Vi mener dette er en meget sterk kandidat til RYLA på Jessheim. Alle i komiteen synes det! 

 

 

 

Ove Erik Helgesen (ref.) 

 

22.02.24 

 

 

 

 


